

一鍵煮四合一功能 餐餐新鮮不浪費

4-in-1 Multifunctional Cooker

煮飯、煮粥、蒸和燉四合一功能，一鍵即能享受簡易入廚樂。貼心附送迷你蒸盤、飯勺和量杯，可煮飯、蒸菜一Take過，一人便當剛剛好，餐餐新鮮不浪費。

Rice, congee, steam and stew cooking all in one appliance. With a simple button push make rice dishes to your delight. Now with added accessories rice spoon, measuring cup, and steam basket.



配件 Accessories

FOR MORE DETAILS
查看產品詳情



量杯
Measuring Cup



飯勺
Rice Spoon



蒸盤
Steaming Tray

產品規格 Specifications

型號 Model	SRC-204
電壓 Voltage	220 V
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	400 W
顏色 Colour	白色 White
內鍋塗層 Inner Pot Coating	麥飯石塗層 Maifan Stone Coating
智能預校 Preset Timer	1 - 24 hr
容量 Capacity	800ml
機身尺寸 高x闊x深 (毫米) Product Dimensions HxWxD (mm)	(H)225 x (W)185 x (D)161
包裝尺寸 高x闊x深 (毫米) Packing Dimensions HxWxD (mm)	(H)263 x (W)233 x (D)200
淨重 Net Weight	1.57 kg
總重連包裝 Gross Weight (w/Packing)	2.03 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year

* 產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。產品外觀以實物為準。中英文版本如有出入，以中文版為準。
最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
Specifications and designs are subject to change without prior notice. The appearance of the actual product shall prevail. If there are any inconsistencies or ambiguities between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail. Refer to www.germanpool.com for the most up-to-date version.

德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

土瓜灣新寶工商中心地舖	Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan	T. +852 2773 2828
九龍灣MegaBox L5-5舖	Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay	T. +852 3907 0356
灣仔駱克道宜家中心2樓	2/F, iHome Center, Lockhart Road, Wanchai	T. +852 3110 2030

中國 China

深圳市南山區HOKO二期401-402 Shop 401-402, HOKO Phase II, Nanshan, Shenzhen T. +86 755 8657 3309

澳門 Macau

俾利喇街寶豐工業大廈3樓 3/F, Edificio Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira T. +853 2875 2699

GERMAN POOL 

迷你
麥飯石
電飯煲



全新
NEW

一個人的浪漫系列

優質麥飯石材質 煮出甘香米飯

Non-Stick Maifan Stone Inner Pot

精選優質麥飯石，富含多種天然礦物質和微量元素，具養生保健功效。米飯粒粒甘香煙韌，晶瑩飽滿，而且易潔不黏底、堅固耐用。

High-quality maifan stone is rich in a variety of natural minerals elements, with added health benefits. Cook rice to perfection without leaving a sticky mess inside the inner pot.



精緻細小 分量輕鬆預

Perfect Portions For 2-Person Families

輕巧機身迷你慳位，容易收納，800ml容量，一個人享用之餘，也適合1-2人小家庭所需。

Compact and easy to store, the 800ml capacity easily meets the needs of 1-2 people small families.



迷你蒸盤
Steam Tray

麥飯石塗層內鍋
Maifan Stone Coating
Inner Pot

一鍵式簡易操作
One-Button
Operation

高速加熱 25分鐘即可享用

Rapid Rice Cooking in 25 Minutes

高功率迅速加熱，煮飯只需25分鐘，效果更快更均勻，同時鎖住水分和營養。煮飯從此更容易，忙碌生活也可煮出樂趣，讓每餐更臻完美。

High-powered heating, rice cooking takes only 25 minutes. The heat is evenly distributed while locking moisture and nutrition. Cooking made even simpler, create every meal to perfection.



智能預校 隨時享用健康美食

Enjoy Hot Meals With Preset Timer

24小時智能預校烹調時間，熱騰騰的佳餚準時製作好。配合一鍵保溫功能，讓忙碌的上班族也能品嚐家的味道。

24-hour preset timer allows you to make hot dishes any time. With the one key keep warm function, busy office workers can have home cooking anytime.

